

## 有關即期滙票服務修訂通知

因應海外分行/辦事處業務安排，香港上海滙豐銀行有限公司（本行）將不再簽發以下的即期滙票：

- 由2021年9月6日起，本行將不再簽發在斐濟兌付之斐濟元的即期滙票。請轉用電滙處理海外轉賬。在斐濟兌付之斐濟元的即期滙票有效期至2021年9月17日。
- 由2021年10月1日起，本行將不再簽發在澳洲、澳門特別行政區及新加坡兌付之澳元、澳門幣及新加坡元的即期滙票。請轉用滙豐環球轉賬服務（只適用於滙豐尚玉、滙豐卓越理財及滙豐One客戶及轉賬澳元/新加坡元到澳洲/新加坡）或電滙處理海外轉賬。上述的即期滙票有效期為簽發當日起計的6個月。因此，在2021年9月30日簽發上述國家/地區兌付之即期滙票有效期為2022年3月31日。

如閣下欲了解更多或需要其他安排，請聯絡我們。

### **Notice of Change on Demand Draft Services**

In response to the business arrangement in our overseas branches/offices, HSBC will cease the issuance of below Demand Drafts:

- Effective from 6 September 2021, HSBC will cease the issuance of Demand Drafts in Fijian dollar (FJD) drawn in Fiji. Please use Telegraphic Transfer for international transfers instead. The Demand Draft in Fijian dollar (FJD) drawn in Fiji will be valid until 17 September 2021.
- Effective from 1 October 2021, HSBC will cease the issuance of Demand Drafts in Australian dollar (AUD), Macau pataca (MOP) and Singapore dollar (SGD) drawn in Australia, Macau SAR and Singapore respectively. Please use HSBC Global Transfers (available for HSBC Jade, HSBC Premier and HSBC One customers and transfer AUD/SGD to Australia/Singapore respectively only) or Telegraphic Transfer for international transfers in the above circumstances. The above-mentioned Demand Drafts will be valid for 6 months from the date of issuance. Thus, for Demand Drafts drawn in above-mentioned countries/regions issued on 30 September 2021, it will be valid until 31 March 2022.

For enquiries, please contact our branch staff.

